
Andreas Ibsen, Formanden for forældrebestyrelsens beretning d. 10. november 2022  
Pinjevejens Børnehus 
 
Forældrebestyrelsens medlemmer: 
Formand Andreas, far til Agnes på Græshoppen 
Næstformand Maria, mor til Ronja på Græshoppen 
Melisa, mor til Ajla på Græshoppen 
Christian, far til Karla på Brumbassen og til Arthur på Edderkoppen 
Rikke, mor til Alberte på Frøen 
Christina, personalerepræsentant, pædagog på Frøen 
Marikka, personalerepræsentant, pædagog på Guldsmeden 
 
  
Vi afholder 4 planlagte møder om året 2 i tidsrummet 19:30-21:00 og 1 i forlængelse af sommerfesten og 1 i 
forlængelse af generalforsamling/stueforældremøder. Møderne forgår i institutionen. 
  
I 2022: Det første møde blev afholdt d. 18. januar som et online møde grundet Corona. 
d. 10. marts nr. 2 møde 
d. 1. september nr. 3. møde 
og d. 10. november nr. 4 møde 
  
  
Derudover har Andreas og Maria været til et Dialogforumsmøde indkaldt af Børneudvalget i Kolding Kommune med 
deltagelse af forældrebestyrelsesrepræsentanter ang. Sprogarbejde i dagtilbud. 
Der følger endnu et Dialogforumsmøde d. 16. november hvor Andreas deltager. 
  
I årets løb har vi i Forældrebestyrelsen afholdt valg ang. frokostordning hvor bestyrelsen vedtog ja-tak til vuggestuen 
og nej-tak til børnehaven. 
  
Første møde i januar indeholder: 
Konstituering på første møde og gennemgang af Forretningsorden og styrelsesvedtægter og gennemgang af arbejdet 
i bestyrelsen hvad det indebærer. Datorække for årets møder og sommerfest. Corona indsatser har fyldt på de to 
første møder i 2022, hvilke retningslinier der skulle følges etc. 
  
Andre emner i årets løb: 
Planlægning af sommerfesten 
Planlægning af valg til forældrebestyrelsen 
Drøftelse af parkeringsforholdene 
Orientering omkring brugen af ex. Kompetencehjul og  skoleparathedsvurdering, 
Drøftelse af legepladsdag i foråret 
  
Et alm. bestyrelsesmøde har faste punkter: 
Nyt fra personalet, pædagogisk praksis 
Nyt fra ledelsen 
Indskrevne børn 
Orientering vedr budget 
Drøftelse af indsatser ifm profilen bevægelse og science 
Evt. 
 
Man bliver som medlem valgt for 2 år gældende fra 1. januar 
Andreas er ikke på valg. 
  
I år er flg. på valg: 
Rikke, modtager genvalg 
Christian, modtager genvalg 
Melisa 
Maria, modtager genvalg 
Derudover sidder Christina og Marikka i forældrebestyrelsen valgt af personalet. 
  
Vi skal gerne have valgt 2 suppleanter som træder ind hvis der er et medlem der udtræder. 
Suppleanterne vælges for 1 år ad gangen. 
 


